
Zápisnica č. S 
zo zasadnutia Komisie pre vzdelávanie, mládež a šport 

Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto, 
ktoré sa konalo dňa 16. 10. 2017 v miestnosti č. 141 MÚ 

Prítomní členovia KOVM: Ing. Jana Špan.ková, doc. Mgr. art. Štefan Bučko, Miloš Domorák, 

MUDr. Peter Osuský, CSc., Mgr. Ondrej Dostál 

Neprítomní členovia KOVM: Lucia Ďuriš Nicholsonová 

Prizvaní: Ing. Peter Magát - vedúci odd. finančného 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Žiadosti o dotácie v roku 2017 

3. Prerokovanie materiálov do MZ 

4. Aktuálne otázky z regionálneho školstva 

5. Zakončenie 

Začiatok rokovania: 13.00 h 

Priebeh rokovania: 

K bodu 1.) 
Ing. Jana Španková, predsedníčka Komisie pre vzdelávanie, mládež a šport Miestneho 

zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto (ďalej KOVM), privítala prítomných na 

zasadnutí komisie. Komisia bola s počtom 5 členov uznášaniaschopná. 

K bodu 2.) 
Členovia komisie posúdili žiadosť o poskytnutie dotácie podľa VZN mestskej časti Bratislava
Staré Mesto č. 12/2017 o poskytovaní dotácií a grantov z rozpočtu mestskej časti Bratislava

Staré Mesto. 

Uznesenie č. 1 
Komisia pre vzdelávanie, mládež a šport odporúča miestnemu zastupiteľstvu schváliť dotáciu 
z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto v roku 2017 pre žiadateľa v takto navrhovanej 

sume: 

2. a) 
Žiadosť zo dňa: 16. 10. 2017 
Názov predkladateľa: OZ Rodičovské združenie pri ZŠ Mudroňova 83 
Názov projektu: Revitalizácia svahu v priestore školského dvora 
Miesto a čas uskutočnenia akcie: ihrisko ZŠ Mudroňova; 

november 2017 
Celkové náklady: 2 500,- € 
Výška požadovanej dotácie: 1 OOO,- € 
Návrh na dotáciu v roku 2017: 1000,- € 
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Hlasovanie: 
Prítomní: 5 
Za:5 Proti: O Zdržal sa: O 
Dotácia v navrhnutej výške 1 OOO,-€ bola pre žiadatel'a 2. a) schválená. 

K bodu 3_.) 
Ing. Peter Magát, vedúci oddelenia finančného informoval členov KOVM o materiáli Návrh na 
siedmu zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na rok 2017. Táto zmena zvyšuje 
objem finančných prostriedkov príjmov bežného rozpočtu a zvyšuje výdavky bežného rozpočtu. 
Príjmy bežného rozpočtu navrhuje navýšiť v položkách daň za užívanie verejného priestranstva, 
príjmy na poskytnutie dotácie na kultúru a príjmy z dotácie BSK na projekt detské ihrisko 
Jedlíkova a decentralizačnej dotácie na školstvo. Ďalej vysvetlil podrobnosti ohľadom výdavkov 
bežného rozpočtu v rámci jednotlivých podprogramov. Výdavky kapitálového rozpočtu navrhuje 
navýšiť v podprograme 5.1 Správa a údržba bytov a nebytových priestorov na zabezpečenie opráv 
a havárií a v programe 8. 4 Detské jasle na obstaranie zabezpečovacieho zanadenia. 

Uznesenie č. 2 
Komisia pre vzdelávanie, mládež a šport materiál Návrh na siedmu zmenu rozpočtu mestskej 
časti Bratislava-Staré Mesto na rok 2017 berie na vedomie a odporúča ho prerokovať na 
Miestnom zastupiteľstve dňa 24. 10. 2017. 

K bodu 4.) 
Ing. Jana Španková poskytla prítomným informáciu o projekte na podporu zmysluplného 
trávenia voľného času žiakov s využitím športových aktivít Staromestská liga. Projekt realizuje 
skupina učiteľov TSV základných škôl mestskej časti Bratislava-Staré Mesto, ktorí sa rozhodli 
venovať svoj voľný čas a záujem žiakom. Najzaujímavejšou sa ukázala forma ligy vo 
vybraných kolektívnych športoch. Najpreferovanejším športom je na základe prieskumu florbal 
a futbal. Naplánované sú súťaže, jednotlivé zápasy sa budú hrať podľa podmienok na školách 
podľa vypracovaného rozpisu. 
Mgr. Ivana Ernstová informovala členov KOVM o počtoch detí materských škôl, žiakov 
základných škôl, tried a ďalších štatistických údaj och, týkajúcich sa školského roka 201712018. 
Ďalej ponúkla možnosť zúčastniť sa divadelného predstavenia Punk Rock na Novej scéne 
v Bratislave dňa 18. októbra 2017 o 19.00 hod. 

K bodu S) . 
Ing. Jana Spanková poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí KOVM. Prerokovaním uvedených 
bodov sa zasadnutie Komisie pre vzdelávanie, mládež a šport skončilo. 

Ukončenie rokovania: 14.00 h 

~ 
Zapísala: 'Mgr. Ivana Emsto~ 
Bratislava, 20. 10. 2017 
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~/ 
Ing. Jana Španková 

predsedníčka komisie 


